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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde - 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 04. april 2022, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Per Ottosen, Tina Beck 

Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Jeppe. 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Jørgen H. Rasmussen, Jeppe, Maria 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

320- 

Godkendelse af referat fra 02.03. 

Godkendelse af referatet  

Orienteringspunkter:   

321- 

Elevrådet  

 

Indrette mødelokale for elevrådet 

Aftaler møde med AMR og går runde ift arbejds-

miljø/undervisningsmiljø. 

Pige- og drengeturneringen i bordtennis 

 

 

322- 

Brug af headset - tilbagemelding 

Headset betragtes som indhold i penalhus. Noget, 

man medbringer hjemmefra. En personlig ejen-

del. 

Overveje at udsende info til hjemmet, hvis det be-

tragtes som et krav, når en elev starter.  

Kunne være x- antal til udlevering i indskolingen 

 

Forvaltningen skal gøres bekendt med pågæl-

dende, da der i forvejen er underfinansiering i 

forhold til it. 

 

Punktet tages op igen – pris i headset, samt an-

vendelsen i indskolingen    

 

323- 

Skolebestyrelsesvalg den 27.04. 

 

Valgbestyrelsen har haft møde om afviklingen og 

afholdelse, der udsendes indbydelse i dag. 

Der mangler 1 medlem, samt suppleanter  

Der vil drypvis komme info div steder. 

Jan arbejder videre med produktion af en lille 

film – Mikkel, Lisbeth, Tina og Per deltager i 

denne.  

 

323- 

Skolens sygefravær 

 

Orientering seneste 12 mdr. = 2%  - forrige 12 

mdr. 1,4%. Et meget fornuftigt sygefravær som vi 

håber at kunne fastholde. 

 

324-  

Orientering – personalet i udskolingen har et øn-

ske om at dele eleverne på ny efter 6.årgang. 
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Udskolingen ønsker en drøftelse af for-

dele/ulemper ved ny klassedeling efter 

6. klasse 

Var tidligere en svær proces og det kan være van-

skeligt at stille alle tilpas. 

Bestyrelsen har tidligere været med til beslutning 

om ingen klassedannelse efter 6.årgang. 

Ledelsen deltager i en drøftelse med udskolingen 

om pågældende og bringer dette tilbage til skole-

bestyrelsen.  

Der kan være fordele og ulemper ved begge mo-

deller. 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

325- 

Hvordan gør vi os klar til at modtage et 

ukendt antal elever fra Ukraine? 

 

 

Skolen er allerede blevet kontaktet vedr skolegang 

af ukrainske elever, men de ukrainske familier 

venter på opholdstilladelser førend opstart af sko-

legang. 

Forvaltningen har holdning om straksintegration – 

at eleverne skal direkte ud i klasserne.  

Vi vil gerne være lidt på forkant med modtagelsen 

af eleverne, så vi har på skolen lavet aftale med en 

ukrainsk forælder, samt tidligere lærer Lone L. 

om etablering af egen ”modtageklasse” i nogle 

uger ( den korte bane), i så fald forvaltningen ikke 

opretter en modtageklasse.  

Der følger 70.000 kr pr elev med – et engangsbe-

løb  

Der er i skb. bekymring for fremtiden (den lange 

bane) og påvirkning af skolens økonomi i forhold 

til modtagelse af et stort antal elever nu og lø-

bende. Der er på Sø.skolen mange elever i klas-

serne( 25- 28 elever) og med endnu ekstra elever i 

klasserne, er det nødvendigt fortsat med penge til 

de ukrainske elever, der skal integreres i almen 

klasserne.  

 

 

326- 

Genbesøg af vores princip for anven-

delse af klassekasser. 

Ønskes godkendt 

 

En ændret opfattelse af princippet – vi talte forbi 

hinanden på sidste skolebestyrelsesmøde. 

Tilrettes til; Der opkræves max.100,-kr. pr år pr 

elev. Det betyder, at der godt må være ”penge på 

bogen” 

  

X 

327- 

Budget 2022 samt internt budget frem-

lægges og ønskes godkendt. 

 

 

 

Budget 2022 fremlægges med uddelt materiale 

Gennemgang af internt budget 

Tildelingsmodellen skal evalueres og kan stadig 

debatteres. 

Skolebestyrelsen oplever fortsat at Søndersøsko-

lens økonomi er minimal  – at flere midler bør til-

deles. 

Bestyrelsen finder det kritisabelt at den tildelte 

økonomi til ex. Varme m.m. ikke dækker faktiske 

udgifter.  

 

Fremlagte budget blev godkendt. 

Udle-

veres 

på 

mødet 
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328- 

Mange forældre stiller spørgsmålstegn 

ved at elever skal i bad efter idræt 

 

Punktet tages op næste gang  

Udsende materiale fra dansk skoleidræt vedr prin-

cip for bad  

X 

329- 

Evt. 

Frugtordningen skal evalueres – tages op i elevrå-

det. 

 

 

 

Punkt til kommende møde: 

Næste skolebestyrelsesmøde: 19.05.2022 

Brug af Headset i undervisningen 

Klassekasse. 

- Temadrøftelse af Børne- og ungepolitik 

 


